
Protokół Nr XXVIII/21 

 

z XXVIII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 27 maja 2021 r.  

  

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 14:50 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XXVIII 

Sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy oraz panią 

sołtys miejscowości Różnowo. Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady 

w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 9 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1  do 

protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

- p. Wójt Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  Wniosek o zdjęcie z porządku obrad 

punktu 10 „Uchwała w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu”  

oraz punktu 11 „Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym 

szkołom, przedszkolom, oddziałom przedszkolnym w szkołach podstawowych i innym 

formom wychowania przedszkolnego prowadzonym na terenie Gminy Dywity przez inne niż 

Gmina Dywity osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania” 

 

oraz wprowadzenie do porządku obrad następujących uchwał:  

1. „Uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Olsztyńskim, Gminą Jonkowo, 

Gminą Gietrzwałd, Gminą Purda, Gminą Stawiguda, Gminą Świątki oraz z 

Warmińsko-Mazurskim Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków w Olsztynie, przy 

realizacji zadania publicznego w zakresie ochrony zabytków” 

2. „Zmieniającej uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla 

inkasentów” 

 

Obecnych było 9 radnych. 

Za przyjęciem    - 9 radnych 

Przeciw     - 0 

Wstrzymało się   - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 9 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 



Derlacz, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, 

Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Przedstawienie laureatów konkursu najlepszy sportowiec roku 2020. 

4. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2021 – 2028. 

6. Uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Dywity na 2021 r. 

7. Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania ze skateparku. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia intencyjnego z 

Powiatem Olsztyńskim. 

9. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego. 

10. Uchwała w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu.  

(zdjęto z porządku obrad) 

11. Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym szkołom, 

przedszkolom, oddziałom przedszkolnym w szkołach podstawowych i innym formom 

wychowania przedszkolnego prowadzonym na terenie Gminy Dywity przez inne niż 

Gmina Dywity osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. (zdjęto z porządku obrad) 

12. Uchwała w sprawie współdziałania z Powiatem Olsztyńskim, Gminą Jonkowo, Gminą 

Gietrzwałd, Gminą Purda, Gminą Stawiguda, Gminą Świątki oraz z Warmińsko-

Mazurskim Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków w Olsztynie, przy realizacji 

zadania publicznego w zakresie ochrony zabytków. 

13. Zmieniająca uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów 

14. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

15. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 



protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XXVII  sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 9 radnych. 

Za przyjęciem  - 9 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 9 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, 

Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

Protokół Nr XXVII/21 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 27-04-2021  r. został przyjęty – 

załącznik nr 2 

 

Ad. 2. Przedstawienie laureatów konkursu najlepszy sportowiec roku 2020. 

- p. Wójt Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  przedstawił laureatów konkursu 

najlepszy sportowiec roku 2020 gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – również, gratuluję wszystkim sportowcom. Życzę dużo 

werwy i wytrwałości w tym, co robią, aby sprawiało im to przyjemność i wiele, wiele 

sukcesów. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego Pani 

Przewodnicząca odczytała wypis z Monitora Polskiego 404. uchwałę Sejmu Rzeczypospolitej 

Polskiej z dnia 29 czerwca 2000 roku, jak również złożyła życzenia wszystkim pracownikom 

samorządowym. 

- p. Wójt Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -   odczytał list okolicznościowy 

skierowany do radnych. Pogratulował nowo wybranej Pani sołtys sołectwa Różnowo.  

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi  

- p. Wójt Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  przedstawił informację w sprawie pracy 

między sesjami okresie  

      28.04.2021 r. do 26.05.2021 r. - załącznik nr 3 do protokołu. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

 



-p. M. Kilkowska -  Mam dwa pytania. Jedno, dotyczy informacji ze str. 20, pkt. 3 podpunkt 

b, zmiana Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego zabudowy jednorodzinnej 

w Dywitach, osiedle Sterowców. W listopadzie zeszłego roku, przystępowaliśmy z uchwałą 

intencyjną, w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany studium. Tu jest informacja o 

tym, że to ten projekt studium został sporządzony. Natomiast, proszę mi udzielić informacji, 

czego ma dotyczyć zmiana, dotycząca zabudowy jednorodzinnej? Czy to jest temat, jeszcze 

sprzed naszej kadencji, obecnej Rady? Czy to jest jakiś nowy temat, który się pojawił, o 

którym jeszcze nie wiemy? 

- p. Wójt Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -   wydaje mi się, że to jednak jest błąd 

literalny, że to jest po prostu zabudowy w Dywitach, osiedle Sterowce, bo na osiedlu 

Sterowce nie mamy zabudowy jednorodzinnej. Więc raczej, to jest pomyłka, ale tak jak tutaj 

opisaliśmy. Tak, te dwie sprawy idą, jakby dwutorowo. Natomiast, ani jeszcze jedna, ani 

druga, nie została też, jakby i omówiona wewnętrznie, na naszych zespołach, ani też nie była 

przedstawiana państwu radnym. Także, jeżeli będziemy przedstawiać plan, to na pewno 

będziemy musieli to zrobić jednocześnie z przedstawieniem studium. Bo wiadomo, że 

plan, zgodnie z przepisami musi być w tym studium, spójny. 

 

-p. M. Kilkowska -  i mam jeszcze drugie pytanie, dotyczące str. 27 pkt 12, budowa 

kanalizacji sanitarnej i wodociągowej w Dywitach, w ramach inicjatywy lokalnej Korkuć. 

Rozumiem, że nastąpiło tutaj, przeniesienie decyzji, budowy z inwestora prywatnego na 

Urząd Gminy, tak? nie ma też podanej, kwoty, chociaż szacunkowej.  

-p. Daniel Zadworny –  takie szczegółowe i doprecyzowanie, można by uzyskać w referacie, 

czy na komisji, bo jakby, każda kooperacja, w ramach inicjatywy odbywa się w oparciu o 

zawartą umowę, teraz, jakby tej umowy z pamięci nie przywołam. Natomiast, o ile pamiętam, 

zakresem działania przedstawicieli inicjatywy, było to, aby opracować rzeczywiście, 

dokumentację projektową, na to zadanie. No i teraz, trzeba by dokładnie określić, jakie sieci, 

sieć wodociągowa, kanalizacyjna powiedzmy, wchodziły w ten zakres. Według budżetu, 

mamy kwotę około 740000,00 złotych. 

-p. Danuta Kryszałowicz - chciałam zapytać, odnośnie Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego, w obrębie Sętal. To dotyczy tego planu, gdzie jest 

zabudowa mieszkalna i usługowa i tam jest zapisane, że ponowne uzgodnienia z 

Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków w Olsztynie. Ja chciałam zapytać, jaki tam obiekt, 

jest w nadzorze konserwatora.  

-p. Agnieszka Stachowska – muszę to sprawdzić, w naszych procedurach planistycznych, 

mamy prawie 30 instytucji, z którymi musimy pewne rzeczy uzgodnić. I jeżeli poszło to do 

konserwatora zabytków, ponowne uzgodnienie, to znaczy, że oni coś nam zarzucili w 

projekcie i musieliśmy, ewentualnie, jakieś zapisy, poprawić. 

-p. M. Kilkowska -  do 31 chyba, powinien wpłynąć do Rady Gminy Dywity raport, tak? 

Czyli rozumiem, że w tym terminie, możemy się go spodziewać również, udostępnionego w 

eSesji. 

-p. Daniel Zadworny –  Jak najbardziej. 

-p. A. Sakowska – Hrywniak - pojawiła się tutaj informacja, o ogłoszonym przetargu na 

najem lokalu użytkowego, przeznaczonego na aptekę. Czy w tym przetargu, jest właśnie 

wyszczególnione, że to ma być punkt apteczny? Bo wydaje mi się, że wynajęcie tego lokalu 

pod punkt apteczny, wówczas, kiedy ośrodek zdrowia działa jeden dzień, no jest po prostu 

nieracjonalne. 



-p. Daniel Zadworny –   Myślę, że wyjaśnimy tą sprawę i tą sugestię pani Przewodniczącej. 

Natomiast wiem, że duże oczekiwania mieszkańców były do tego, aby ten punkt apteczny 

funkcjonował.  

 

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dywity na lata 2021– 2028. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2021 – 2028, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 9 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 9 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, 

Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2021 – 2028 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXVIII/247/21 – 

stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Dywity na 2021r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu 



- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmian w budżecie Gminy Dywity na 2021r., poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 9 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 9 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, 

Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Dywity na 2021r. została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXVIII/248/21 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 6. Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania ze skateparku. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

społeczną. 

-p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuję niniejszą uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania 

ze skateparku, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 9 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw      - 0  

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 9 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, 

Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania ze skateparku, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXVIII/249/21 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 8.  Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia intencyjnego z 

Powiatem Olsztyńskim. 



 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję iwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia intencyjnego z Powiatem Olsztyńskim, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 9 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw      - 0  

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 9 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, 

Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia intencyjnego z 

Powiatem Olsztyńskim, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXVIII/250/21 – 

stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania 

własnego Powiatu Olsztyńskiego. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 

realizację zadania własnego Powiatu Olsztyńskiego, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 9 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw      - 0  



wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 9 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, 

Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXVIII/251/21 – 

stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Ad. 10. Uchwała w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu.  

(zdjęto z porządku obrad) 

Ad. 11. Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym szkołom, 

przedszkolom, oddziałom przedszkolnym w szkołach podstawowych i innym formom 

wychowania przedszkolnego prowadzonym na terenie Gminy Dywity przez inne niż Gmina 

Dywity osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania. (zdjęto z porządku obrad) 

 

 

Ad. 12. Uchwała w sprawie współdziałania z Powiatem Olsztyńskim, Gminą Jonkowo, 

Gminą Gietrzwałd, Gminą Purda, Gminą Stawiguda, Gminą Świątki oraz z 

Warmińsko-Mazurskim Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków w Olsztynie, przy 

realizacji zadania publicznego w zakresie ochrony zabytków. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie współdziałania z Powiatem 

Olsztyńskim, Gminą Jonkowo, Gminą Gietrzwałd, Gminą Purda, Gminą Stawiguda, Gminą 

Świątki oraz z Warmińsko-Mazurskim Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków w Olsztynie, 

przy realizacji zadania publicznego w zakresie ochrony zabytków, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 9 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw      - 0  

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 9 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, 

Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 



 

Uchwała w sprawie współdziałania z Powiatem Olsztyńskim, Gminą Jonkowo, Gminą 

Gietrzwałd, Gminą Purda, Gminą Stawiguda, Gminą Świątki oraz z Warmińsko-

Mazurskim Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków w Olsztynie, przy realizacji 

zadania publicznego w zakresie ochrony zabytków, została podjęta i zarejestrowana pod 

Nr XXVIII/252/21 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 13. Zmieniająca uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla 

inkasentów. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Zmieniającą uchwałę w sprawie poboru podatków i 

opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów 

płatności dla inkasentów, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 9 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw      - 0  

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 9 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, 

Bogdan Rudnicki, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

 

Zmieniająca uchwała w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXVIII/253/21 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 14. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

-p. Magdalena Kilkowska - mam wniosek do pana Wójta o to, żeby w związku z tym, że 

prawdopodobnie będą te środki dla powiatu pomocowe, dotyczące dużej pętli rosły, żeby 



również porozmawiać z powiatem i uwzględnić remont drogi, fragmentu drogi od  krzyżówek 

barczewskich, w stronę Słup.  

-p. Magdalena Kilkowska - chciałabym bardzo podziękować panu Sekretarzowi, za 

perfekcyjne, po prostu, współdziałanie ze mną, jako radną, w zakresie mojego sołectwa. I 

również, ogromne podziękowania dla pracowników merytorycznych i technicznych. 

 

-p. Daniel Zadworny –   Dziękuję, za te podziękowania. Oczywiście, przekażę także 

pracownikom. Cieszę się, że są osoby, które właśnie mówią pozytywnie, na temat naszej 

pracy.  

Jeżeli chodzi o remont  drogi to na posiedzeniu zarządu, które odbywało się w terenie, także 

wskazałem właśnie na ten stan dróg, znaczy, od strony krzyżówek w kierunku na Słupy. Więc 

wskazałem, żeby ten, przynajmniej w ramach bieżącej działalności, ten odcinek poprawić.  

 

Przewodnicząca zamknęła XXVIII/21 sesję Rady Gminy Dywity. 

 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

 

 Iwona Baka                                 Agnieszka Sakowska-Hrywniak 

 

 


